Sodermanlands Golfforbund

Rapport fran Distriktsdomaruppdrag
2016-07-15-16 damer div II Vidbynis.docdiv II

pa Vidbynis north
Tiivling: Div II damer Ostra
Speldatum: 15/16 juli 2016
Arrangor: Vidbynis north
Téavlingsledare: Jan Vinger
Antal deltagare: 10 lag
Viderlek: Uppehéll med en hel del solinslag
Domare: Kjell Faldt , Lars-Yngve Larsson
Banbesiktning:  KF,LYL & JV
Datum: 2016-07-13

Banans skick:

Gott men tidigare regn har satt spar s& manga flackar mélades, markeringar for
sidovattenhinder fortydligades bl.a. Greener och fairway i utmaérkt skick i ovrigt.

Lokala Regler :

Lokala regler till tivling togs fram.

Lokala Regler : Klubbhus | 1:aTee
- Vilka fanns?
Generella Lokala Regler: X och var fanns de anslagna?
Lokala Regler : X
Tillfilliga Lokala regler: Bifoga Lokala regler med rapporten om
Lokala bestimmelser X mojligt
Fasta Kompletterat roda markeringar vid 2-an samt malat rott pa 12 an bl.a
markeringar:
Mailning: P& manga stéllen
Samarbetet med Vildigt bra
Tévlingsledning:
Ovrigt: Damlagen spelade Dag-1 foursome fm dér bésta resultatet rdknades och fyrboll pd em

dir alla resultat riknades
Dag-2 foursome fm dér alla resultat riknades och pa em fyra singlar per lag dér tre
réknades.

Vinnande lag Agesta men dven tvaan A6 flyttades upp till div I

Rapporten inséndes omgaende efter tavling!
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Bilaga till Domarrapport
Foljande hindelser har medfort ingripande av domare:

Spelare: okand

Héndelse: Boll pa fairway hal 5 pd gungande mark
Domslut: Littnad gavs (omridet markerades sedan till em dag-1)
Regel: 25

Decision:

Spelare: Fran Vadstena

Handelse: Boll 10 cm bakom sprinklerlock bakom 1-ans green
Domslut: Littnad gavs

Regel: 24

Decision:

Spelare: okand

Héndelse: Boll i skogsomrade ho pa 6-an

Domsilut: Omradet markerat som sidovatten. Dropp tillats
Regel: 26

Decision:

Spelare: Okéand

Handelse: Boll i dike pé hal 14 tv

Domsilut: Visat pa mdjliga platser att droppa

Regel: 26

Decision:

Spelare: Agesta

Handelse: Boll i sidovatten pa hal 11 th

Domsilut: Visat pa plats att droppa

Regel: 26

Decision:

Rapporten inséndes omgaende efter tavling! Sid2(5)
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Forts. till Domarrapport
Foljande hindelser har medfort ingripande av domare:

Spelare: Okéand

Héandelse: Boll pa 10-ans green traffas av inspelande boll ej frdn green

Domsilut: Visat att boll som traffats ska aterplaceras uppskattningsvis dar den lag

Regel: 18

Decision:

Spelare: A6

Héandelse: Boll tv utanfér fairway pa 14. Spelare undrar om den ligger i sidovatten

Domsiut: Meddelade att endast diken pa halet dr sidovatten

Regel:

Decision:

Spelare: okanda

Handelse: Tva st 4-hjulingar med grova dack kom kérande pa grusvagen pa hal 8.

Domslut:

Regel:

Decision:

Spelare: Vreta Kloster

Handelse: Boll i bunker pa hal 11 med en ”bulle” bakom bollen. Spelare undrar om hon far
rora sanden i baksvingen.

Domslut: Meddelat att man inte far réra sanden i baksvingen. Det visade sig sedan att
orsaken var ett dréaneringsror i bunkern som lag val ytligt. Mer sand behdvs!

Regel: 13

Decision:

Spelare: okand

Héandelse: Boll i dike pé hal 14 tv

Domslut: Visat pa mdjliga platser att droppa

Regel: 26

Decision:

Rapporten inséndes omgaende efter tavling! Sid3(5)
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P de nedan tva forsta punkterna har spelare diskuterat med domaren vid limpligt tillfille och
vid ovriga har spelare tillkallat domare medelst vinkningar.

Spelare: Maja Lofstedt och Moa Storm Edholm, Vadstena GK, foursome dag |

Handelse: Spelarens boll hade traffat lagkamratens utrustning.

Domslut: Ett slags plikt

Regel: Regel 19-2 samt definition sida/partner

Decision:

Spelare: Victoria Grans och Malin Svensson, Agesta GK, fyrboll dag |

Handelse: Fragan stalldes hur ifylinad av scorekortet skulle ske géallande basta resultatet

Domsilut: Det basta resultatet skall vara identifierbart med en spelare.

Regel: Regel 31-3

Decision:

Spelare: Elin Nygren och Amanda Andersson, Eskilstuna GK, foursome dag |

Handelse: Strax efter diket hade det malats vitt pga skador pa fairway, strax intill hade
bollen hamnat i omrade dar sparen efter traktor/grasklippare var klar synbara

Domslut: Lattnad gavs. Omradet dar bollen lag hade kunnat malats vitt vid besiktningen

Regel: Regel 25-1

Decision:

Spelare: Josephine Ganfjord, A6 GK, Dag 2 Individuellt

Handelse: Stallde fragan om bollen hade gatt i hindret till vanster om réd/gult eller till hdger.

Detta pa hal 3 gallande diket till héger om green och dess bortre del. Domaren
hade inte sett det slaget och darmed ingen mdjlighet att ge svar. Dar bollen hade
hamnat i diket utesl6t inte nagot av alternativen.

Domsilut: Spelare och markoér fick sjalva avgéra om bollen hade hamnat i sidovattenhinder
eller vattenhinder(gult). De bestamde sidovattenhinder.

Regel: Regel 26-1

Decision:

Rapporten insdndes omgaende efter tavling! Sid4(5)
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Spelare: Josephine Ganfjord, A6 GK, Dag 2 Individuellt
Handelse: Spelare bad om hjalp med droppningsproceduren dels for att finna punkt som

inte lag narmare hal samt att vid omdroppning markera nedslaget. (Bollen kunde
ej stanna vid droppningen pga lutningen mot diket. TIPS TILL NASTA TAVLING:
Att rédmala linjen for sidovattenhindret pa sidan mot green.

Domslut: Spelare utférde proceduren regelmassigt

Regel: Regel 20-2 ¢

Decision:

Spelare: Mona Olofsson, Karlskoga GK, Dag 2 Individuellt

Handelse: Spelaren hade gjort ett kort utslag pa hal nr 12 och hamnat till vanster om

vagen. Andra slaget gar troligen (kunde ej se var den hamnade) kort och till
vanster. Spelaren atergar till stallet dar andra slaget spelats och droppar bollen.
Spelaren tillkallar domaren och fragar om bollen ligger i sidovattenhinder.

Domslut: Platsen dar bollen 1&g ansags inte vara sidovattenhinder.

Regel:

Decision:

Spelare: Camilla Eriksson, Torshélla GK, Dag 2 Individuellt

Handelse: Spelaren slar utslaget till vanster pa hal 14 och diket ar markerat med réda

"tofsar” pa sidan mot fairway men inga réda markeringar/pinnar fanns pa dikets
motsatta sida. Spelaren hade slagit en provisorisk boll da det fran tee inte kunde
ses nagra markeringar.

Domslut: Bollen befann sig i sidovattenhinder och spelaren fick fortsatta enligt regein.

Regel: Regel 26-1

Decision:

Spelare:

Handelse:

Domslut:

Regel:

Decision:

Rapporten insdndes omgaende efter tavling! Sid5(5)



